

《单词百科:electronical是什么意思?electronical怎么发音?electronical的解释和用法》

英语单词electronical是什么意思?electronical怎么读?electronical怎么发音?简答网为您整理了electronical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



electronical怎么读

electronical的读音:[lek'trɔ:nkl]

electronical的意思

1、adj.电子的;

electronical的双语例句

1、Bachelor degree or above, majoring in electronical engineering, acoustics or physics.

电子工程、声学或者相关物理学专业本科及以上课历。

2、Master degree, majoring in electronical engineering, acoustics or physics.

电子工程、声学或相关物理学专业硕士学位。

3、Master or Doctor degree on physics, electromagnetic field physics, bio-medical engineering or electronical engineering.

物理, 电磁场物理, 生物医学工程, 电子工程专业硕士以上学位。

4、Business scope: international trade of mechanical & electronical products, entrepot trade and processing production.

经营范围包括: 机电产品的国际贸易、转口贸易、贸易项下的加工整理等。

5、It is a very important tool for enterprises to realize electronical commerce.

因此网络虚拟现实对于企业实现电子商务有重要的意义。

6、Electronical and Mechanical Controller for Washer Washer, Water Valve, Electronics Controller and Pressure Switch, etc.

洗衣机、洗碗机用机电程控器、水阀、电子控制器和压力开关等产品。

7、He also wrote the chapter of Electrostatic Technology Practice in Electronical Engineering Manual.

编写《机电工程手册》中“静电技术实用”一章。

8、Therefore hi-tech means such as electronical eyes should be more widely used to catch the overspeeds.

要更广泛地应用高科技手段如电子眼来捕捉超速驾驶者。

9、Automation or Electronical major in Technical school, at least 2 years foreman working experience.

中专以上电子专业, 至少有2年以上生产领班工作经验。

以上是简答网为您整理的electronical怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于electronical的用法、electronical的释义、electronical的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/electronical>

